
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 819
Mener ministeren, at ministeriets brev til Danske Regioner af 1. juli 2016 som
opfølgning på samråd AG om kugle- og kædedyner er tilstrækkelig godt mod-
taget og forstået på sygehuse m.v. i forhold til problematikken om, at børn
med søvnproblemer ikke kan få bevilliget kugledyner før de har forsøgt at an-
vende sovemedicin?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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